
Västernorrlands Curlingförbund 
 
Protokoll fört vid Västernorrlands Curlingförbunds styrelsemöte  måndagen den 
20.8.2012 
 
Plats: LiveChannels konferensrum  Kastellgatan 7 Härnösand 
Närvarande:  Agneta Edin, Urban Warberg, Bill Tåqvist, Björn Sidén, Oskar Sjöström, och 

Arne Modig. 
 
§1 Mötet öppnades av ordförande B. Sidén och hälsade oss välkommen till 

upptakts mötet. Björn redogjorde för läget med den Nya Curlinghallen. 
Byggnationerna fortskrider enligt plan och skall vara färdig ca     15 oktober. 

 
§2 Arne Modig valdes till sekreterare och till att justera protokollet valdes Urban 

Warberg, Oskar Sjöström Sundsvalls Curlingklubb ny invald. 
  
§3 Föregående protokoll gicks igenom av Björn Sidén utan anmärkning. 
 
§4 Fyllnadsval av ledamot 2 år: Oskar Sjöström Sundsvalls Curlingklubb. 
  
§5 Årsmöte SCF, ärenden. SCF:s styrelse: Inga förändringar vad det gäller 

styrelsekandidater i SCF styrelse föreslår VCF. Serieomläggning, högre 
seriespelet: Omläggning av elitserien från 16 till 12 lag samt minskning av div 
1 från 16 till 12 lag. VCF föreslår att omläggningen bör ske i två steg där man 
börjar med elitserien och året efter med div 1. Alternativ att man minskar båda 
serierna samtidigt och startar upp en Superetta delat i norr och söder som gör 
att det blir en mjukare övergång. Junoirers klubbrepresentation: SCF 
styrelse förslår återgång till gamla systemet. Det beslutades att VCF ska rösta 
för att nuvarande system behålls. 

 
§6 Seriespel: Den femte oktober 5.10.2012. är sista dagen att anmäla lag till Div 2 

och 3. Förra säsongen deltog 13 lag i div3, maxantal är 24 lag. Div 4 försöka 
låta nybörjare spela matcher i den nya hallen i Härnösand. Härnösand har DM 
för Juniorer 19.01.2013.  

 
§7 Samordning/samarbete: Stadskampen mellan klubbarna bör göras mindre 

komplicerad och att man ringer upp en klubb och säger att man kan komma 
med ett eller två lag och vill spela matcher. Lämpligt att man startar på hösten 
när isarna är klara och man ivrar för att spela.  
Beslut att en elitserie spelare får ingå i laget. 

 
§8 Öppet hus: Varje klubb bestämmer själv tidpunkt för arrangemanget. Lämpligt 

att arrangera mitten oktober.   
 
§9 Inga övriga ärenden hade kommit in. 
 
§10 Nästa möte bestämdes Tisdagen den 16.oktober. Plats Kastellgatan  7 

Härnösand 
 

Sundsvall den 23.08.2012 
 



Vid protokollet   Justeras           Justeras 
 
Arne Modig  Urban Warberg                   Oskar Sjöström 


